
 

Zápis č. 3/2023 

ze zasedání zastupitelstva obce Mezná, konaného dne 

11. 5. 2023 od 18:00 v budově O.Ú. 

 
 

Přítomni: Soňa Kukačková, Iveta Majerová, Mgr. Jana Drsová, Ing. Václav Pražma  

                 Vladislav Petržilka, Ing. Radek Petržilka, Tomáš Bronec 

Omluven:   

Hosté: viz příloha zápisu 

Přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů obce, zastupitelstvo je usnášení schopné. 

 

Zápis provede: Ing. Václav Pražma 

 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Ing. Radek Petržilka 

 

Program zasedání: 

 

1. Zahájení a schválení programu zasedání 

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Usnesení z minulého zasedání 2/2023 

4. Zpráva finančního výboru Fin2/ 23 

5. Zpráva kontrolního výboru Kv2/ 23 

6. Likvidace vyřazeného obecního majetku 

7. Rozpočtové opatření č. 1/23 

8. Různé 

9. Diskuze, závěr 

 

 

3/01/2023  

Starostka Soňa Kukačková přivítala zastupitele a hosty, zahájila zasedání a přečetla program 

zasedání.  

  

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schválilo program zasedání. 

Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0 

 

 

3/02/2023 

Starostka Soňa Kukačková jmenovala zapisovatele Ing. Václava Pražmu, ověřovatele zápisu  

Mgr. Janu Drsovou a Ing. Radka Petržilku  

 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu schvaluje. 

Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0 

 

 

 

 

 

 

 

 



3/03/2023 

Ing. Václav Pražma přečetl usnesení z minulého zasedání. 

 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo usnesení z minulého zasedání schvaluje. 

Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0 

 

 

3/04/2023 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Jana Drsová přednesla zprávu finančního výboru č. 2/2023. 

Finanční operace jsou nezkreslené a průkazné, viz příloha k zápisu.  

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schvaluje zprávu finančního výboru č. 2/2023 

Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0   

  

 

3/05/2023 

Předseda kontrolního výboru Ing. Václav Pražma přednesl zprávu kontrolního výboru KV2/23. 

Usnesení ze zápisů 1/23 a 2/23 se plní, viz příloha k zápisu. 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schvaluje zprávu kontrolního výboru KV2/23 

Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0 

 

 

3/06/2023 

Starostka Soňa Kukačková přednesla zprávu o likvidaci vyřazeného obecního majetku. Jedná se o 

stolní počítač, monitor, tiskárnu a drátový rozhlas. Uvedený materiál bude zlikvidován ve sběrném 

dvoře v Soběslavi. 

 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schvaluje likvidaci obecního majetku dle návrhu starostky Soni Kukačkové. 

Hlasování: ano 7, ne 0, zdržel se 0 

 

3/07/23 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením 1/23. Zastupitelstvo 

bere na vědomí. 

 

 

 

3/08/2023 

Různé 

Starostka Soňa Kukačková poděkovala všem, kdo se zúčastnil jarní brigády na vyčištění pozemku 

na bývalém Cvičišti. Vyřezané dřevo bude použito na otop v místní hospůdce a na 

pálení Čarodějnic. 

Místostarostka Iveta Majerová upozorňuje, že poplatek za odpady má zaplaceno pouze třetina 

poplatníků. Proti dlužníkům bude postupováno dle vyhlášky 1/22 po uplynutí 3 měsíců od 31.3. 

Jedná se o platební výměr, případně exekuci. 

Mgr. Jana Drsová upozornila, že někteří občané s trvalým pobytem mimo obec, kteří ale bydlí 

v obci, využívají služeb odvozu komunálního odpadu a neplatí poplatek za odpad. Dle zákona 

o odpadu, ale poplatky platit nemusí, protože nemají v obci trvalý pobyt. 

Ing. Radek Petržilka se zeptal starostky, zda se v letním období bude vyvážet odpad každý týden. 

Starostka Soňa Kukačková odpověděla, že týdenní odvoz odpadu by zvýšil náklady na 



odvoz komunálního odpadu. Proto zatím zůstaneme v letním období na současném stavu, odvoz 1x 

za 14 dní. 

Mgr. Jana Drsová pozvala všechny matky na oslavu jejich svátku. Oslava bude 13.5. od 15 hodin 

v místní hospůdce. 

Dále Mgr. Jana Drsová sděluje, že v úterý 16. 5. 2023 od 10 hodin bude u budovy obecního úřadu 

probíhat prodej slepiček.  

Starostka Soňa Kukačková upozornila Tomáše Bronce na nekvalitní sečení trávy na obecních 

pozemcích. Zejména na pozemcích na hřišti, ke statku a dále na nevyčištěné chodníky od plevelu. 

Starostka uvedla, že na toto upozornila před měsícem telefonicky, zatím bez odezvy. 

Tomáše Bronec se vyjádřil, že se snaží a stav napraví. 

 

 

 

3/9/2023 

Diskuze: 

Pan Jiří Švarc podal návrh, že si vezme vyřazený monitor od počítače. Starostka sděluje, že monitor 

bude k dispozici ve sběrném dvoře v Soběslavi, protože se jedná o nebezpečný odpad.  

Paní Věra Hájíčková se ptá, kdy se začne s opravou vnějšího pláště budovy OU. Starostka 

Soňa Kukačková odpovídá, že opravu provede pan Pecník v reklamačním řízení, termín zatím 

není jasný. Návesní rybníček bude vyčištěn od orobince, termín do pouti. 

Ing. Radek Petržilka se dotazuje, zda podpisem plné moci na přípojky vodovodu k nemovitostem se 

zavazuje na připojení k vodovodu. 

Starostka odpověděla, že plná moc slouží jen pro projektanta na vypracování projektu a následné 

stavební povolení a vyřízení dotací. Mgr. Jana Drsová sděluje, že s projektantem telefonovala a 

bylo jí vysvětleno totéž, co uvádí starostka. Pan Ing. Josef Kilián rovněž sděluje, že plná moc slouží 

jen pro vypracování projektu na vodovod a přípojky do nemovitostí. Dále doporučuje, aby 

projektant seznámil s tímto projektem veřejnost, kde se vyjasní případné dotazy.  

Starostka Soňa Kukačková přislíbila, že projektant pan Šulista seznámí veřejnost s projektem na 

vodovod. 

 

 

Po diskuzi starostka Soňa Kukačková končí zasedání. 

 

  

 

 

Starostka: Soňa Kukačková 

 

 

 

Vyhotovil: Ing. Pražma Václav 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Ing. Radek Petržilka                                                                                   


